

## 联系信息

### Contact Info

姓名/ Name		电话/ Phone Number	
电邮/ Email		护照号/ Passport No.	
现居地址/ Current Address			

## 个人信息

### Personal Info

现就读学校/ Current University		现就读学院/ Current College	
年级/ Current Year		毕业时间/Expected Graduation Date	
主修/ Major		辅修/ Minor	
国籍/ Nationality		性别/ Gender	
语言及程度/ Language and Proficiency Levels			
个人网站/ Website			

\* 请于**2015年5月15日前**将填写好的申请表及相关附件（如简历、作品集等，此项可选）发送至  
Please submit the filled out application form and optional addenda, resume, portfolio, etc **by May 15th, 2015** to  
[2015tongjisummerschool@tongji.edu.cn](mailto:2015tongjisummerschool@tongji.edu.cn)

\* 所有信息审阅之后将于5月下旬通过电邮方式联系入选营员。  
Applicants will be contacted by email in late May regarding admission.

\* 夏令营期间，所有成员的食宿及考察由主办方统一提供，来回旅费自理。  
Meals, accommodation and field trip will be provided by summer school. Travel expenses will not be compensated.

申请理由

Written Statement

<p>请用少于250字的篇幅简要介绍申请本次暑期国际设计夏令营的理由 In a statement of no more than 250 words please write about the motivating observations and interests that inspire you to apply for this summer school</p>	
<p>如何得知这次夏令营? Where did you hear about this summer school?</p>	

\* 请于**2015年5月15日前**将填写好的申请表及相关附件（如简历、作品集等，此项可选）发送至  
Please submit the filled out application form and optional addenda, resume, portfolio, etc **by May 15th, 2015** to  
[2015tongjisummerschool@tongji.edu.cn](mailto:2015tongjisummerschool@tongji.edu.cn)

\* 所有信息审阅之后将于5月下旬通过电邮方式联系入选营员。  
Applicants will be contacted by email in late May regarding admission.

\* 夏令营期间，所有成员的食宿及考察由主办方统一提供，来回旅费自理。  
Meals, accommodation and field trip will be provided by summer school. Travel expenses will not be compensated.